
Zápis z jednání redakční rady Soběslavské hlásky č.8/2022 
19. 9. 2022 

Městský úřad Soběslav 
 

Přítomni redakční rada (RR):      M. Pimperová, L. Vojtášková, L. Michalčíková, I. Šimková 
Přítomni MÚ: M. Nováková, J. Křemenová 
Omluveni (RR):   

 
Program: 

1. Hodnocení předchozího čísla Soběslavské hlásky (dále jen Hlásky) 
2. Projednání obsahu Hlásky č. 10 /2022 
3. Různé 

 
Add 1/ 

- K zářijovému číslu nebyly žádné negativní připomínky. Vedla se diskuze na téma umístění společenské 
kroniky a možného přesunutí příslušné rubriky „Společnost“ jinam do zpravodaje. Příspěvky v rubrice se 
bude redakce snažit doplnit informacemi o osobnostech, významných dnech a svátcích či ilustrační 
grafikou, která je bude oddělovat od nesouvisejícího textu, popř. graficky oddělit, např. podbarvením.    

Add 2/ 

- Redaktorka obeznámila členy redakční rady s obsahem říjnového čísla Hlásky, ve kterém budou vedle 
informací z města uveřejněny také informace o realizovaných a plánovaných investičních akcích ve 
městě, slavnostním otevření zrekonstruované výpravní budovy a nástavby senior-domu, dále rozhovor 
s MUDr. Veronikou Kloučkovou, plakát na festival vzdělávání, reportáž ze soběslavských slavností a 
mnohé jiné. 
 

- Informace k volbám a referendu budou s ohledem na termín jejich konání uveřejněny v listopadovém čísle 
zpravodaje. 

 
 Add 3/ 

- Ve zbylém čase probíhala diskuze ohledně voleb, referenda, stylistické úpravy příspěvků nebo organizaci 
textu v Hlásce aj.  

Termín příštího jednání RR: dle domluvy 

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 24. 9. 2022 
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